
The Rocking Wild Boys 

Herby: Vocals, Guitar 

P.L.: Background Vocals, Double Bass 

Pete: Drums 

 

Style: Rock´n´Roll, Surf, Rockabilly 

 

 

BAND-INFO:  

The Rocking Wild Boys – das Düsseldorf-Mississippi Trio mit ihrem Abriss-

Rock´n´Roll und einer ordentlichen Portion Country und Rockabilly im Gepäck 

präsentieren mitreißende Klassiker aus den 50er und 60er Jahren. Auf ihren 

Live-Shows hinterlassen die glorreichen Drei mit ihren tanzbaren Rhythmen 

und den virtuos interpretierten Surf-Instrumentals glühende Sohlen…den Jungs 

juckt es ordentlich in den Fingern, die Stiefel sind poliert und die Instrumente 

gestimmt…“ONE FOR THE MONEY, TWO FOR THE SHOW, THREE TO GET 

READY… 

 

English Version: 

The Rocking Wild Boys - the Düsseldorf-Mississippi trio with their demolition 

rock'n'roll and a good dose of country and rockabilly in their luggage presenting 

rousing classics from the 50s and 60s. At their live shows, the glorious three 

leave your feet glowing with their danceable rhythms and virtuoso 

interpretations of surf instrumentals...the boys' fingers are itching, their boots 

are polished and all instruments are tuned... "ONE FOR THE MONEY, TWO FOR 

THE SHOW, THREE TO GET READY... 

 

 


